
                                                                                     Kalundborg den 3. oktober 2019

Høringssvar vedr. budget 2020 fra Skolebestyrelsen ved Sigrid Undset Skolen.

Bestyrelsen har orienteret sig i det samlede materiale, og har valgt udelukkende at beskæftige 
os med de punkter, der i første omgang og direkte vedrører skolen.

Servicereduktion på kørsel til specialtilbud.

Skolebestyrelsen ønsker ikke at en centralisering af kørslen til Sigrid Undset Skolen.

Det begrunder vi med følgende:

Skolens elevgruppe har brug for en håndholdt indsats – også omkring transporten til og fra 
skole. Kan en central enhed komme tæt nok på de enkelte børns behov og muligheder?

Skolen har nu samkørsel med Lærkereden og CSU, hvilket fungerer fornuftigt, når der til sta-
dighed er fokus på elevernes indbyrdes relationer og adfærd. Vi bliver bekymrede, hvis konse-
kvensen ved en centralisering bliver samkørsel, hvor skolens/Lærkeredens/CSU pædagogiske 
personale ikke har mulighed for at hjælpe og støtte de enkelte børn og unge i forhold til kørs-
len.

Vi ønsker, at skolen fortsat har mulighed for fleksibelt at tilrettelægge kørslen ud for elevernes 
muligheder, og forventer selvfølgelig, at personalet, når elevernes udvikling er til det, lærer 
dem at tage offentlig transport.

Vi har forståelse for, at det sker budgettilpasninger i forbindelse med elevtalsændringer.

Effektiviseringsforslag 29: Specialskolerne – justering i administrationsopgaven.

Forslaget indebærer, at den centralisering, som vi ovenfor har argumenteret imod, gennemfø-
res. Skulle vi ende der, ønsker vi at kunne udtale os om dette med baggrund i et konkret over-
slag på, hvad man forestiller sig dette skal koste.

På bestyrelsens vegne

Thomas Rubin
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